
 

 

                                                                                                                      

02.06.2019 

Til Roskilde Havneselskab 

ATT.: Bestyrelsen 

 

Vedr.: Referat fra generalforsamling d. 21 marts 2019. 

Efter gennemlæsning af ovennævnte referat har jeg fundet refereringen af debatten i forlængelse af 

bestyrelsens beretning mangelfuld. Det drejer sig om mine egne bemærkninger i forbindelse med Roskilde 

Oplevelses Havn. Referat af 12 marts 2019, side 3 linje 11og 12. Jeg har derfor udarbejdet nedennævnte 

supplerende bemærkninger, som jeg mener er en fyldestgørende referering af det nævnte afsnit. 

 

Supplerende bemærkninger til referat fra generalforsamling d. 21 marts 2019 

 Børge Frederiksen anmodede om, at behandlingen af bestyrelsens beretning blev opdelt i 2 dele, 

således at afsnittet om ROH blev behandlet for sig, idet der foreligger en tidligere generalforsamlings 

beslutning om, at oplevelseshavnen er et selvfinansierende projekt. 

Det nævnte forslag om opdeling af debatten blev afvist af såvel formanden som dirigenten, med den 

motivering, at man ikke kan / skal godkende bestyrelsens beretning. Dirigenten begrunede dette 

synspunkt med, at der ikke ville være juridiske konsekvenser, ved en forkastelse af beretningen, idet den 

handlede om fortid. Børge Frederiksen gav udtryk for sin uenighed i disse synspunkter. 

Såfremt bestyrelsen er enig i min beskrivelse af forløbet om ROH, hvori jeg deltog, skal jeg bede om, at 

ovennævnte beskrivelse vedhæftes det udsendte referat. 

Såfremt man er uenig i min fremstilling, eller ikke ønsker denne udsendt, bedes det oplyst mig skriftligt. 

Venlig hilsen 

Børge Frederiksen ( plads A 14 ) 


